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Løsninger under bakken



Mulige diskusjonspunkter:

• Trenger vi innovasjon i VA-bransjen?

• Skal vi fortsette å legge like mye rør som vi gjør i dag?

• Hvordan løse utfordringene under bakken på en hensiktsmessig og fremtidsrettet måte?

• Hvilke tekniske løsninger mangler?

• Hvordan skal vi løse utfordringene med separering?

• Hvilke løsninger ser dere for dere på kort, mellom og langsikt?

• Bør vi tenke nytt rundt grensesnittet over/under bakken? 

• Gravefrie metoder, finnes det allerede metoder å markedet? 

• Er det noe dere tenker vi i Bærum kommune har glemt?

• Mulig output av denne sesjonen; Få en første oversikt over eksisterende og ønskede løsninger


